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Prezydent Miasta Wtroclawka

dr Marek Wojtkowski

S zanowny Panie PrezYdencie,

W imieniu mieszkafic6w Wloclawka rwracafrr sig do stuzb podlegtych Panu

prezyd.entowi z pro5b4 o montaz lawek w okolicach targovriska miejskiego majduj4cego sig

przy ulicy Krusrynskiej.

populame i czgsto uczQszczane ci4gi komunikacyjne dla pieszych pozbawione s4 miejsc

w kt6rych przechodAef m6glby chw{lg odpocz46 i usiq-66 na lawce. Tak jest min. Na ul'

Kaliskiej. Chcialbym nadmienid, Le ok.30% mieszkafc6w naszego miasta ukofcrylo 60 rok

Lrycia. Niejednokrotrie przejScie z jednego miejsca w drugie wymaga przystanku i

odpoczynku. Niestety nasze miasto pozbawione jest lawek'

Bardzo proszg pana Prerydenta o przychylenie sig do mojej i wielu mieszkafc6w

Vy'loclawka proSby.


